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Szakmai Bizottság jegyzőkönyv 

2023.02.11. 

(elektronikus szavazás) 

 

A lezajlott versenyek alapján a válogatott edzők/szövetségi kapitányok összeállították javaslataikat az 
utazó csapatok listájáról az U23 Európa-bajnokságra. 

Az előterjesztés csatolt mellékletben került kiküldésre. 

 

Javaslat: 

Csapatelőterjesztés a 2023. évi U23 Európa-bajnokságon induló csapatra (Bukarest – Románia) 

 

Határidő: 2023. február 13. (hétfő), 14:00 óra 

 

Szavazás eredménye: 

Igen: Sike András, Farkas Gábor, Módos Péter, Lőrincz Tamás, Katona Géza, Bánkuti Zsolt, 
Hajdu Imre, Lévai Zoltán, Gulyás István, Bácsi Péter (10) 

Nem: Sastin Marianna (1) 

Tartózkodott: 0 

Határidőn túl szavazott: Ritter Árpád – igen (1) 

Nem szavazott: Virág Lajos (1) 

 

Megjegyzések: 

Sastin Marianna: 
„Az előterjesztést a női 68kg tekintetében nem tudom elfogadni. 
Az előző évek gyakorlata alapján az a versenyző indul az U23-as EB-n, aki az első válogatót megnyeri. 
A válogatott edzője Martin Gábor is ugyan ezt mondta el a válogató verseny előtt, az az: 
" egy verseny alapján lehet indulni az U23-as EB-n, aki ezt nyeri, az indul, nincsen más verseny." 
Lehet hivatkozni bármilyen eredményre, de az 59kg-os Szabó Nikolett 8:8-al verte Kopasz Hannát és 
6:4-re Borsos Viktóriát. Viktória egyébként Zágrábban le is győzte! 
Ő mégis válogató nélkül van előterjesztve. 
Javaslatom szerint, aki nyerte a meghatározott versenyt, az utazzon az U23-as EB-re. 
Ne legyenek egyenlőbbek az egyenlők között. 
Mindenki tudta előre, hogy mikor és hol lesz a válogató verseny, ugyan annyi lehetősége volt 
felkészülni. Sőt, egyesek komoly nemzetközi táborokban készülhettek. 
Azt gondolom, hogy a rengeteg világ és nemzetközi versenyen és edzőtáborban részt vett versenyző 
inkább készüljön nagyobb erőbedobással a következő versenyre és ott győzze le újra Karolinát. 
Ezzel sokkal jobban tűzben lehet tartani két versenyzőt, ösztönözve őket a rivalizálásra, mint sem hogy 
privilégiumokat biztosítunk egyeseknek.” 
 
 
 



2 
 

Katona Géza: 
„Az egyetlen kérdőjel a női 68 kg-ban van. 
A megfelelő érvek és ellenérvek elhangzottak a válogatott edzők és a Bizottsági Tagok részéről. 
Mivel van még idő az EB-ig támogatni lehet a válogatott edző javaslatát egy válogató kiírására 
lehetőleg az eredeti súlycsoportban a 68 kilóban.” 
 
Hajdu Imre: 
„Sajnálatos tény viszont, hogy egy szomszédos országban megrendezett világversenyre a 30 
súlycsoportból a felére sem tudunk indulót delegálni.  
Akár azért, mert nincs megfelelő birkózó, akár azért, mert a források nem állnak rendelkezésre.” 
 
Lévai Zoltán: 
„Nem értek egyet az eredményesség után járó “privilégiummal”, véleményem szerint minél több 
versenyző tűzben tartása, akkor valósul meg, ha a szőnyegen dől el a válogatottság sorsa és ezzel a 
következetességgel elkerülhetőek a hasonló problémák.  
A javaslat további részét az 2023-as U23-as EB csapatot illetően elfogadom.” 
 
Ritter Árpád: 
„A javaslatot elfogadom, kettő női súlycsoporthoz lett volna hozzászólásom. 59kg-ban javasoltam 
volna én válogató mérkőzést, de az edzőjével meg lett beszélve. 68kg nehéz kérdés, én védeném az 
eredményes válogatott versenyzőt egy évig így, hogy csak egy mérkőzésen dőlt el. Ilyen esetekben úgy 
gondolom, hogy a többi versenyzőnek is tudnia kell erről.” 
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Bácsi Péter 

szakmai igazgató 
 

 


